

Offer: Get up to 10% discount on your purchases at E-City Terms & Conditions: • Offer is applicable on payment with your DIB Credit Cards only • 10% Discount on Television, Audio, Home Appliances, Accessories & IT Peripherals and 5% Discount on Computers, Tablets, Mobiles, Wearables • Offer is applicable on minimum purchase amount of AED 1000 and maximum discount can be availed for AED 150 • Offer can be availed only once per card during the promotion period and cannot be clubbed with other promotions • Offer is applicable on all E-city Stores across UAE and on E-city online store https://www.ecityuae.ae/ • Offer is valid from 29 Dec 2023 to 14 Jan 2024 • DIB Credit Card Terms and Conditions Apply. Click here	العرض: احصل على خصم يصل إلى 10% على مشترياتك في إي-سيتي الشروط والأحكام: • يسري العرض على الدفع ببطاقات الائتمان الخاصة بك من بنك دبي الإسلامي فقط • خصم بنسبة 10% على أجهزة التلفزيون والأجهزة الصوتية والمنزلية والإكسسوارات وملحقات تكنولوجيا المعلومات وخصم بنسبة 5% على أجهزة الكمبيوتر والأجهزة اللوحية والهواتف المحمولة والأجهزة القابلة للارتداء • يسري العرض على الحد الأدنى لمبلغ الشراء بقيمة 1000 درهم ويمكن الاستفادة من الحد الأقصى للخصم بقيمة 150 درهم • يمكن الاستفادة من العرض مرة واحدة فقط لكل بطاقة خلال فترة العرض الترويجي ولا يمكن الاستفادة منه مع عروض ترويجية أخرى • يسري العرض على جميع متاجر إي-سيتي في جميع أنحاء دولة الإمارات وعلى متجر إي-سيتي عبر الإنترنت https://www.ecityuae.ae/ • يسري العرض خلال الفترة من 29 ديسمبر 2023 إلى 14 يناير 2024 • تطبق شروط وأحكام بطاقات الائتمان من بنك دبي الإسلامي. انقر هنا
---	---